
Zápis z jednání komise místní části Žešov č. 9/2024 

 Počet stran: 2 

Datum konání:  

21. 10. 2024 (18:00 – 18:50 hod.) v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov. 
 

Přítomni:  

Pavel Šmíd, Martin Vyplel, Aleš Koutný st., Aleš Koutný ml., Zdeňka Zelená, Petra Zelená, David 

Hanousek, Martin Hájek, Lukáš Vinter, Patrik Tomeček, Miloš Berka. 
 

Omluveni: 

0 

 

Hosté: 

2 občané Žešova 
 

Program:  

1. Zahájení  

2. Administrativní záležitosti  

3. Diskuze 

4. Závěr 

 

 

Ad 1/ Zahájení  

V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy, občany a seznámil je s programem. Na základě 

přítomnosti komise je usnášeníschopná.  
 

 

Ad 2/ Administrativní záležitosti 

-  Předseda komise přečetl odpovědi na požadavky z 8. jednání ze dne 16.9.2024. 

 

- Předseda komise seznámil přítomné občany s problematikou parkování v místní části Žešov. 

Na  základě zaslaného emailu z magistrátu města Prostějova ohledně parkování na odstavné 

ploše před RD Žešov 89 bylo kontrolní činností zjištěno dlouhodobé parkování na daném 

místě. Z důvodu výše uvedeném je návrh ze strany magistrátu instalace dopravní značky 

vyhrazené parkování s parkovacím kotoučem (IP13b – Parkoviště s parkovacím kotoučem), 

které by mohlo být využívané uživateli/návštěvníky sportovního hřiště. Dopravní značku 

město doporučuje doplnit dodatkovou tabulkou ve znění např. „v době od 8 do 20 hod. na dobu 

max.2 hodiny.“ K tomuto se sice komise již vyjádřila, že s tímto návrhem souhlasí, ale 

zároveň žádáme, aby v dalším období nedošlo k prodloužení pronájmu zbývajících dvou 

parkovacích míst, právě proto, aby tyto parkovací místa mohli využívat návštěvníci 

hřiště. Tyto místa byly v rámci rekonstrukce zřízeny dodatečně pro účely parkovaní 

návštěvníků hřiště. V původní projektové dokumentaci se s nimi vůbec nepočítalo, proto 

jsme byli rádi, že se tyto místa nakonec udělaly. Bohužel dvě z těchto parkovacích míst 

byly magistrátem města bez vědomí komise místní části Žešov či sportovních klubů 

pronajaty. Tyto místa by se neměly vůbec pronajímat a mají být pro všechny návštěvníky 

hřiště klidně s doplňkovou tabulkou o omezením parkování na dobu max. 2 hodin.  

 
 

Ad 3/ Diskuze – požadavky  

-  Požadavek č. 1: Komise žádá o ořezání stromu okolo hydrantu parc. č. 412/1 před hasičskou 

zbrojnicí – JSDH má problém s doplňováním vody do cisterny. 

 

- Požadavek č. 2: Komise žádá o instalaci nějakého pouličního světla např. solárního před 

hřbitovem v Žešově. 



- Požadavek č. 3: Komise žádá o prověření světel podél cyklostezky – konkrétně světlo č. 4992 a 

č. 4993 nesvítí. 
  

 

Ad 4/ Závěr 

Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty.  

 

 

Zapsal: Martin Vyplel 

Schválil za komisi místní části Žešov: 

předseda: Pavel Šmíd  

místopředseda: Martin Vyplel 

 


